
 
 
 

 

 

 

 

Zápis ze společného III. zasedání Rady a Výboru KS JMK 
konaného dne 23. 9. 2018 od 15,00 hodin v Brně, Plotní 69 

 
Přítomní:  
Výbor KS JMK: předseda – Ing. R. Novotný, jednatelka – Ing. D. Malá, ekonom – I. 
Drobiličová - omluvena, členové výboru – A. Polášková - omluvena, Ing. J. Albrecht, Ing. Z. 
Koláček, J. Hon 
Kontrolní komise: V. Vytrhlík, J. Bayer, Ing. J. Bareš - nepřítomen 
Rada KS JMK:  
OO Blansko: nepřítomni 
OO Brno: R. Valeš, Ing. J. Nocar 
OO Břeclav: V. Vytrhlík, J. Novotný - omluven 
OO Hodonín: M. Vítek (R. Bartošík-omluven),  J. Bayer 
OO Vyškov: Ing. J. Albrecht, J. Soukup 
OO Znojmo: Ing. R. Novotný, A. Stehlík      
IT tým: J. Cásek, Alice Hytychová, Jana Závadová, Alena Košarková                   
Další přítomní:  M. Uher, J. Sec, Z. Lejsek 
                                                                     
Program:  
1. Zahájení a schválení programu zasedání 
2. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu 
3. Informace o činnosti KS JMK od minulého zasedání Rady KS – JM dožínky Boskovice, 
JUVENES MORAVIA 2018, plnění plánu činnosti Výboru KS a sekcí (Ing. R. Novotný) 
4. Plnění usnesení z II. zasedání Rady – krmivo De Heus z MORAVIA Brno 2017 (R. Valeš), 
(Ing. D. Malá) 
5. Pokladní zpráva (I. Drobiličová) 
6. Inventarizace majetku – sdělení počtu kompletních klecí v majetku OO Brno, včetně 
příslušenství (R. Valeš), výstavní fundus pro MORAVIA Brno 2018 (seznam klecí 
k zapůjčení z OO) - členové Rady za jednotlivé OO  
7. Informace o činnosti komisí: propagační komise (Ing. D. Malá), komise pro práci s mládeží 
(J. Rovenský), tým „IT MORAVIA“ (J. Cásek) – návrh na přednostní prodej zvířat na KV 
MORAVIA 2018 pro pořadatele a poté pro posuzovatele.  
8. Garanti na MORAVIA Brno 2018 (předsedové kr. sekcí – Ing. Z. Koláček, A. Polášková, 
Ing. J. Albrecht, J. Hon), dořešení expozice okrasného ptactva – plán na celkovou expozici 
9. Výstavní fundus pro MORAVIA Brno 2018 (Ing. R. Novotný)   
10. Uspořádání výstavních prostor pro MORAVIA Brno 2018, vč. chovatelských trhů (Ing. R. 
Novotný) 
11. Seznam klubových výstav při KV MORAVIA Brno 2018 (Ing. R. Novotný) 
12. Závod Rabbit Jumping MORAVIA 2018 (Ing. D. Malá)  



13. Výstavní výbor MORAVIA BRNO 2018 – doplnění sekčních hospodářů za jednotlivé 
odbornosti a hlavních garantů (předsedové krajských sekcí), termíny zasedání VV (Ing. R. 
Novotný) 
14. Diskuse 
15. Usnesení a závěr                                                                                            
                                                                                                                           
                                                                                                                               
Body jednání: 
 
1. Zahájení a schválení programu zasedání – zasedání Rady navazovalo na schůzi Výboru 
KS JMK, zasedání zahájil a řídil předseda KS JMK Ing. Radek Novotný. Program zasedání 
byl doplněn v bodu 7 - návrh na přednostní prodej zvířat na KV MORAVIA 2018 pro 
pořadatele a poté pro posuzovatele.  
Následně vyzval ke schválení programu zasedání.    
Návrh na usnesení:  Rada schvaluje program III. zasedání Rady KS JMK. 
Hlasování: Pro  9           Proti:    0              Zdržel se: 0   Program byl schválen. 
   
2. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu  -  zapisovatelkou byla Radou 
schválena Ing. D. Malá (hlasování Pro 9). Za ověřovatele zápisu byli Radou zvoleni Ing. R. 
Novotný a Ing. J. Albrecht (hlasování Pro 9). Usnesení bylo přijato. 
 
3. Informace o činnosti Výboru KS JMK od minulého výjezdního zasedání Rady KS – 
JM dožínky Boskovice – zprávu podal předseda KS JMK Ing. R. Novotný, proběhlo ke 
spokojenosti všech, návrh rozpočtu byl splněn, byly stanoveny odměny pro zúčastněné – 
sekce drůbeže, výborná výstava vajec, holubáři v pořádku, králíkáři – koordinace zatím slabá, 
nelze nechávat bokem Hodonín a Břeclav, králičí hop v režii Olešnice, odměny nebyly 
vyplaceny na místě z důvodu časového zaneprázdnění v daném termínu, budou vyplaceny 
dnes. 
Mateřská organizace (ZO Boskovice) dostane 5000 Kč za půjčení postavení výstavního 
fundusu, dále informoval o výši odměn pro každého ze zúčastněných organizátorů akce, 
králičí hop – vyplatí se 2000 Kč za celou tuto atrakci Ing. Barešovi, občerstvení zajistila I. 
Drobiličová, návrh odměny 2.000 Kč. Celkové náklady 18.950 Kč. Poté byli vyzváni přítomní 
k vyjádření. Ing. Albrecht souhlasí, doporučil ke schválení, J. Soukup sdělil, že příspěvek na 
dopravu ve výši 350 Kč je málo.  
Hlasování: Pro 9, návrh schválen.  
   
Krajská výstava mladých chovatelů JUVENES MORAVIA 2018 – konala se 22. 9. 2018, 
nový koncept se uchytl, podařila se i spolupráce s městským úřadem ve Znojmě (díky 
spolupořadatelství ZO Prosiměřice), podařilo se uskutečnit závody v králičím hopu, málo 
účastníků z Jižní Moravy, celkem 143 startů, byl přítomen jednatel Klubu králičího hopu, 
doporučena účast v klubu králičího hopu přítele M. Judase.  
Vlastní výstava formou veřejného posuzování za účasti mladých vystavovatelů, škoda, že o 
této akci nebyli dostatečně informováni všichni mladí chovatelé. Poděkování patří Ing. D. 
Malé za informování a následné zorganizování na oblasti Brno, totéž na okrese Hodonín 
provedl přítel J. Rovenský, který si do Prosiměřic svolal komisi pracovníků pro práci s MCH.  
Přílohou zápisu bude procentuální účast mladých chovatelů. Další částí programu byla 
odborná přednáška Jiřího Jahody na téma příprava králíků na výstavu. 
Velmi přínosná byla účast starosty Znojma na této akci a dále účast starosty Prosiměřic. Na 
závěr vyhodnocena soutěž mezi okresy, vítězné okresy dostaly za odměnu koláč.  



Dotaz J. Soukupa k nedostatečnému celodennímu jídlu pro mladé vystavovatele, odpověděl 
R. Novotný, že všichni (závodníci v králičím Hopu dostávají „balíček s mlskou“ pro sebe a 
králíčka) MCH – ti co závodili a i ti co vystavovali, dostali „svačinku“ ( hradí KS).  
Návrh na usnesení: Rada bere ne vědomí informaci o činnosti Výbor KS JMK od minulého –
výjezdního zasedání Rady KS JMK. 
Hlasování: Pro  9           Proti:    0              Zdržel se: 0   Schváleno. 
   
 
Zpráva o činnosti sekcí – návaznost na bod 9 a 13 – informaci podal Ing. J. Albrecht za 
sekci holubů, Ing. Albrecht předal soupis nabízených klecí za okres Vyškov. R. Valeš 
informoval o plánované schůzce 10. 10. 2018 se zástupci ZO brněnské oblasti, kde se vyjasní 
počet lidí, kteří budou pomáhat na MORAVII a dále bude vytvořen seznam výstavního 
fundusu, který hodlají zapůjčit za stanovený poplatek. OO Hodonín požádána o zapůjčení 
metrových voliér na drůbež.  
 

 
4. Plnění usnesení z II. zasedání Rady – krmivo De Heus z MORAVIA Brno 2017  
- Krmivo od De Heus – navrženo, aby OO Brno dostalo částku 2800 Kč za podej krmiva na 

MORAVII, dále OO Brno upřesní rozdíl mezi fakturovaným a skutečným množstvím 
krmiva, R. Valeš doloží, za co lze krmivo nyní prodat (prodá P. Buček, Ivančice) a poté se 
dále dořeší na dalším zasedání Rady. Informaci na zasedání rady podal R. Valeš s tím, že 
př. L. Hanuš prodal krmivo za cca 9 tisíc, zbytek se přemístí do prodejny do Ivančic, až se 
rozprodá, bude se tato záležitost projednávat Radou dál, úkol trvá do prodeje zbytku 
krmiva a Oblast Brno poté navrhne způsob řešení vzniklého rozdílu. Dále bude 
projednáno v bodu 7. programu XXVII. zasedání Rady KS. K tomuto bodu sdělil R. 
Valeš, že už je téměř vyřešeno, do konce dubna 2018 bude zbytek krmiva doprodán, vše 
pak dořešit na dalším zasedání Rady. K tomuto R. Valeš informoval, že P. Buček se 10. 6. 
2018 vrátí z lázní, pak bude dořešeno. Info na zasedání Rady 11. 8. 2018 měl podat R. 
Valeš. Informace se odkládá na další zasedání Rady KS JMK. Krmivo je prodané, 
finanční náhrada po KS JMK není požadována.  

Návrh na usnesení: Rada bere ne vědomí informaci o řešení prodeje krmiva De Heus na 
MORAVIA Brno 2017 podanou R.Valešem s tím, že finanční náhrada za uvedené krmivo 
nebude po KS JMK požadována. Likvidace faktury proběhne v rámci Oblasti Brno. 
Hlasování: Pro  9           Proti:    0              Zdržel se: 0   Schváleno. 
 

 
5. Pokladní zpráva 
 - z důvodu omluvené nepřítomnosti ekonomky I. Drobiličové, podal zprávu Ing. R. Novotný 
a) Přes deklarované ponížení finančního obnosu na expozici KS na krajských dožínkách, se 
podařilo dodržet plánované přínosy i náklady – podrobněji na příštím zasedání podá I. 
Drobiličová 
b) budou vyplaceny „příspěvky“ okresům za účast na CV mláďat v Olomouci 
c) v měsíci září se konají okresní výstavy na Blanensku – Boskovice a Znojemsku – Jezeřany, 
příslušným okresům budou poukázány příspěvky na účet, ostatní okresy v měsíci říjnu. 
Příslušné faktury přinese na příští zasedání I. Drobiličová, předseda požádal okresní statutáry, 
aby s sebou přinesly razítka a vše bylo dáno účetně do pořádku 
 
Rada bere na vědomí informaci k plánovaným příjmům KS JMK. 
Hlasování:  Pro: 9 
 



 
6. Inventarizace majetku – sdělení počtu kompletních klecí v majetku OO Brno, včetně 
příslušenství (R. Valeš), výstavní fundus pro MORAVIA Brno 2018 (seznam klecí 
k zapůjčení z OO) - členové Rady za jednotlivé OO  
Inventarizace majetku KS JMK - dřívější usnesení k tomuto bodu: Rada bere na vědomí 
seznam pořízeného majetku KS JMK v létech 2015 – 2017 jako podklad pro následnou 
fyzickou inventarizaci tohoto majetku a ukládá OO provést fyzickou inventarizaci majetku 
(Brno – J. Sec, Znojmo – Ing. R. Novotný, Vyškov – Ing. F. Vlček, Blansko – Ing. Bareš, 
termín do 24. 2. 2018. Na dnešním zasedání Rady jednotliví zodpovědní podali informace ke 
zjištěním v rámci fyzické inventarizace majetku KS JMK. Blansko má jen koberec na králičí 
hop, nic víc nemají. Ve Znojmě proběhla fyzická inventarizace se závěrem, že majetek je 
v souladu s fakturovaným. OO Vyškov má uskladněny výstavní klece - 100 děr holubů, 100 
děr králíků, 45 podlážek a králičí hop. OO Brno – inventura bude 27. 3. 2018 v Ivančicích. 
Poté do 30. 3. 2018 pošle Brno výsledek inventury krajského majetku. 

Rada ukládá OO zaslat stanovisko z hlediska úhrady za dopravu klecí pro účely KV 
(vlastních i krajských) do 24. 2. 2018. Na XXVII. Zasedání Rady KS projednáno 
v samostatném bodu programu (bod 9.).  
R. Valeš sdělil, že nemá zatím z důvodu nemoci J. Sece písemný soupis majetku za OO 
Brno. Výstavní fundus a další majetek je spočítán, ale není zřejmé, co je oblasti Brno a co 
Krajského sdružení. Vedena krátká diskuse o způsobu uskladnění a druhu zjištěného 
majetku. Ještě nějaké klece jsou v Ořechově z roku 2015. Oblasti Brno bude zaslán 
fakturační seznam majetku KS z let 2015, 2016, 2017, pošle R. Novotný, termín 
neprodleně. R. Jirásek navrhl udělat v Brně inventuru všech klecí, které jsou potřeba na 
KV. Totéž by mohly učinit i okresy Hodonín a Břeclav. Klece musejí být kompletní, 
včetně podlážek, koziček atd. Poslední schválené usnesení: Rada KS požaduje dopracovat 
inventární soupisy majetku KS ve vztahu k OO Brno do termínu 31. 5. 2018. Odpovídá R. 
Valeš. 
Na I. zasedání Rady KS JMK dne 9. 6. 2018 sdělil R. Valeš, že bude dořešeno po návratu 
P. Bučka z lázní (výstavní fundus je uložen ve skladu u P. Bučka). Dořešení tohoto bodu 
odloženo na zasedání Rady KS 11. 8. 2018. Stanovisko k datu 11. 8. 2018: inventarizace 
proběhla a bude probíhat i dál, odpovídá R. Valeš a Ing. R. Novotný. Část klecí je 
v Ořechově (klece z roku 2015) – jsou v majetku OO Brno s tím, že byly pořízeny 
z dotací JMK v době, kdy KS JMK nemělo IČO, tyto klece se každý rok dovezou na 
krajskou výstavu. Je nutno sdělit počty klecí kompletních, včetně podlážek, koziček a 
krmítek. 
 

Návrh na usnesení: Rada ukládá Výboru KS dořešit vlastnictví výstavního fundusu mezi OO 
Brno  a KS JMK, uzavřít smlouvy o uložení majetku KS JMK u jednotlivých ZO a v termínu 
do 31. 10. 2018 zajistit hlavního koordinátora majetku pro KS JMK z řad chovatelů brněnské 
oblasti. 
Hlasování: Pro  9           Proti:    0              Zdržel se: 0   Schváleno. 
 
7. Informace o činnosti komisí: propagační komise (Ing. D. Malá), komise pro práci 
s mládeží (J. Rovenský), tým „IT MORAVIA“ (J. Cásek) a návrh na přednostní prodej zvířat 
na KV MORAVIA 2018 pro pořadatele a poté pro posuzovatele. 
Přednostní prodej pro garanty bude probíhat na základě prodejních lístků v sobotu od 8,00 
hodin do otevření výstavy – do 9,00 hodin. Posuzovatelé si mohou zvířata vybrat, ale odběr 
zvířat bude možný až v sobotu.  
Prodejní králíci budou pouze jen ti, ke kterým budou dodány rodokmeny.  
Kurs euro – denní minus 15%. 



 
Propagační komise: propagace JUVENES MORAVIA 2018 v časopisu Chovatel, na webu 
KS JMK, pokračování propagace KV MORAVIA 2018 – aktuální výstavní podmínky na 
webu KS, dále zaslány do redakce časopisu Chovatel k uveřejnění, aktualizace plakátu 
MORAVIA Brno 2018, překlad do němčiny, uzavření smluv s DPmB a TS Brno na 
propagaci, propagace na JUVENES MORAVIA 2018 – plakáty, letáky, balonky…… 
Komise pro práci s mládeží -  schůzka komise na JUVENES MORAVIA v Prosiměřicích 
IT tým: sejde se na oblastní výstavě v Ivančicích, kde proběhne zaučení na práci s katalogem. 
Návrh na usnesení: Rada bere na vědomí informace o činnosti komisí a schvaluje způsob 
přednostního prodeje zvířat pracovníkům MORAVIA 2018 
 
Hlasování: Pro  9           Proti:    0              Zdržel se: 0   Schváleno. 
 

 
8. Garanti na MORAVIA Brno 2018 (předsedové kr. sekcí – Ing. Z. Koláček, A. Polášková, 
Ing. J. Albrecht, J. Hon), dořešení expozice okrasného ptactva – plán na celkovou expozici 
Dořešení expozice exotického ptactva -  bude jen ukázková expozice, nebodovaná, na 
galerii pavilonu B, stavění klecí v pátek 7. 12. 2018, 40 voliér, vyhodnocení na základě 
anketních lístků návštěvníků, k dětské vstupence bude hlasovací lístek, návoz klecí ve čtvrtek, 
v pátek ráno začít stavět. Předsedovi sekce exotů J. Honovi bude z důvodu ulehčení 
komunikace vypomáhat Martin Uher a bude přítomen na všech jednání.   
 
Návrh na usnesení: Rada bere na vědomí informace předsedů krajských sekcí, ukládá zaslat 
počty a seznamy všech pracovníků po dobu výstavy KV MORAVIA 2018 na úseku svých 
sekcí a schvaluje ukázkovou expozici okrasného ptactva. Dále schvaluje ukázkovou expozici 
morčat, zajistí R. Valeš ve spolupráci s Mgr. Dominikou Sáblovou. A. Stehlík zjistí možnost 
ukázkové expozice teddy králíků.  
 
Hlasování: Pro  9           Proti:    0              Zdržel se: 0   Schváleno. 
 
 
9. Výstavní fundus pro MORAVIA Brno 2018  
 
Bod již projednán v rámci bodu č.7 – inventarizace majetku. 
Předseda podal informaci z jednání mezi VÚV ČSCH a sdruženími na Moravě, které 
proběhlo v Olomouci 8. 9. 2018 
Rada nesouhlasí s výši poplatků tzv. „půjčovné“, ani s jeho „realizací“. Pověřuje předsedu KS 
dále jednat s VÚV ohledně realizace a výši půjčovného. 
 
Hlasování: Pro  9           Proti:    0              Zdržel se: 0   Schváleno. 
 
10. Uspořádání výstavních prostor pro MORAVIA Brno 2018, vč. chovatelských trhů  
Přízemí – selský dvorek, klub zakrslých kachen, králíci, drůbež, Driml, Prášek, informační 
stánek Svazu, pódium, doprovodný program – kolovrátky, u vstupu zástěna o spřátelených 
organizacích, stánek s čestnými cenami na střed mezi vchody,  
Informační stánek – vedle pódia. 
Galerie – od prvních dveří: králičí hop, exoti, expozice exotů, morčata a Ferdíci + koutek pro 
děti, schůzovní místo (klub rysů, školení registrátorů apod., Celostátní výstava zakrslých 
králíků a holubi u jezdících schodů.  



Prodejní trhy – v pavilonu E, požadavek na OO Hodonín a Břeclav, aby sehnal prodejce 
(budky, kroužky, literatura, výkup kůží - Kara), případně vypomůže Vyškov – koordinátor Z. 
Lejsek. 
Stánky pro kluby – nesouhlas s umístěním klícek s holuby, k tomu bude určen chovatelský 
trh. V pavilonu B budou pouze vystavená zvířata.   
 
Návrh na usnesení: Rada bere na vědomí informace předsedy KS JMK o možnostech 
uspořádání výstavních prostor pro MORAVIA Brno 2018, včetně chovatelských trhů 
 
Hlasování: Pro  9           Proti:    0              Zdržel se: 0   Schváleno. 
 
 
11. Seznam klubových výstav při KV MORAVIA Brno 2018  
Počet klubových výstav nezměněno, s každým klubem bude podepsána smlouva o spolupráci 
Návrh na usnesení: Rada bere na vědomí informace předsedy KS JMK o přípravě smluv 
s kluby na pořádání klubových výstav v rámci MORAVIA Brno 2018 
 
Hlasování: Pro  9           Proti:    0              Zdržel se: 0   Schváleno. 
 
 
12. Závod Rabbit Jumping MORAVIA 2018 
- smlouva o pořádání závodu s Klubem králičího hopu rozpracována, bude dokončena 
nejbližší době. Organizačně zajistí L. Šípová. 
 
Návrh na usnesení: Rada bere na vědomí informaci jednatelky KS JMK o přípravě smlouvy 
na pořádání závodu v králičím hopu Rabbit Jumping MORAVIA 2018  
 
Hlasování: Pro  9           Proti:    0              Zdržel se: 0   Schváleno. 
 

 
13. Výstavní výbor MORAVIA BRNO 2018 – doplnění sekčních hospodářů za jednotlivé 
odbornosti a hlavních garantů (předsedové krajských sekcí), termíny zasedání VV (Ing. R. 
Novotný) 
Přijaté usnesení z minulého zasedání Rady KS JMK: 
„Nutno doplnit obsazení sekčních hospodářů, odpovídají předsedové krajských sekcí 
s preferencí chovatelů Brněnska. Termín zaslání jmen sekčních hospodářů na mail KS 
JMK do termínu 15.9 2018. 
Předsedové krajských sekcí na příštím zasedání Rady KS předloží počet garantů na KV 
MORAVIA, a to na pátek, sobotu a neděli, tento počet bude sloužit jako podklad pro 
občerstvení organizátorů KV MORAVIA, totéž členové Rady – seznam pracovníků na středu, 
čtvrtek, neděle odpoledne a pondělí, zvláštní seznam předloží ekonomka I. Drobiličová pro 
pokladní. Na každý den nutno stanovit zástupce hlavních garantů a dále určit pomocné 
garanty.  Seznam jmen zaslat na mail KS do termínu 20. 10. 2018. Odpovídají hlavní 
garanti (předsedové krajských sekcí). 
Krajskou folii nechat na MORAVII, nepoužívat na jiné výstavy.“ 
 
Hospodář – koordinátor (správce pavilonu): ……………. bude doplněno do konce října 2018 
Sekční hospodáři: za drůbež – P. Tržil 
                                 za králíky – bude doplněno (projednat s J. Procházkou) 
                                 za holuby – J. Ludvík        



                                 za exoty –  bude doplněno 
                                 chovatelský trh – J. Sec 
Hlavní garanti:  

- drůbež: Alena Polášková 
- holubi: Ing. Josef Albrecht 
- králíci:  
- okrasné ptactvo, exoti: Josef Hon 
- chovatelský trh: Zdeněk Lejsek 
- doprovodné akce: Martin Uher 

 
Finální složení Výstavního výboru KV MORAVIA Brno 2018: 
Ředitel výstavy: Ing. Radek Novotný 
I. zástupce ředitele: Ing. Josef Albrecht 
II. zástupce ředitele: Jaroslav Bayer 
Jednatelka výstavy: Ing. Dagmar Malá 
Ekonom výstavy: Ilona Drobiličová 
Hospodář – koordinátor (správce pavilonu): ……………. bude doplněno 
Sekční hospodáři: za drůbež – navržen P. Tržil 
                                 za králíky – J. Procházka 
                                 za holuby – J. Ludvík       
                                 za exoty – bude doplněno 
Přihlášky, katalog: Ing. Dagmar Malá, Pavel Promberger, Jiří Cásek 
Hlavní garanti:  

- drůbež: Alena Polášková 
- holubi: Ing. Josef Albrecht 
- králíci:  
- okrasné ptactvo, exoti: Josef Hon 
- chovatelský trh: Zdeněk Lejsek 
- doprovodné akce: Martin Uher 
-  

 
Občerstvení: v řešení 
Propagace:  Ing. Dagmar Malá, Zdeněk Lejsek 
Výzdoba pavilonu: Ing. Dagmar Malá 
Doprovodný program:  

- králičí hop:  Lada Šípová 
      -    soutěž o nejlepšího okrasného ptáka -  Z. Lejsek  
 
 

Termíny zasedání Výstavního výboru MORAVIA Brno 2018: 
Další zasedání 4. listopadu 2018, ve 14 hod na Plotní v Brně – Rada, Výstavní výbor, 
předsedové okresních sekcí + členové výstavního výboru  
 
Návrh na usnesení: Rada schvaluje doplnění výstavního výboru o sekční hospodáře – 
jmenovitě viz výše a dále termíny zasedání Výstavního výboru KV MORAVIA Brno 2018. 
 
Hlasování: Pro  9           Proti:    0              Zdržel se: 0   Schváleno. 
 

 
14. Diskuse, různé 



- Ing. R. Novotný informoval o žádosti podané na JMK na následující výstavy – evropská 
výstava strukturovaných holubů a dále mezinárodní mistrovství ve zpěvu kanárů.  
Návrh na usnesení:  
K evropské výstavy strukturových holubů  - KS JMK navrhuje uvedenému klubu účast na 
výstavě MORAVIA Brno 2018 a z toho vyplývajících výhod, v případě uspořádání 
samostatné výstavy jinde se nebude KS JMK finančně na této výstavě podílet. 
K mezinárodnímu mistrovství ve zpěvu kanárů – KS JMK se zavazuje přispět částkou 10.000 
Kč na uvedenou výstavu, za to požaduje prezentaci uvedeného klubu na výstavě MORAVIA 
Brno 2018 (informační panel o klubu, ukázky, klícky atd.). 
 
Hlasování: Pro 9           Proti 0          Zdržel se: 0    Schváleno 
 
- Ing. Novotný poděkoval za účast okresů na CVMK v Olomouci, z Jihomoravského kraje 
vystavovali, dle okresů – 29 (!) Hodonín, 12 Vyškov a Znojmo, 11 Blansko, 8 Brno a Břeclav 
- o uspořádání JUVENES MORAVIA – Jihomoravské krajské výstavy MCH na rok 2019 má 
zájem ZO Kyjov, J. Rovenský připraví žádost o pořádání, kterou potvrdí příslušný okres - 
Hodonín 
-  poháry na okresní výstavy věnované KS JMK – dotaz, zda KS zakoupí či přispěje, 
rozhodnuto letos už neřešit, příští rok dát do plánu, zbytečně nedublovat.  
Hlasováno: letos již neřešit, dát do plánu na rok 2019 – pro 9. 
 
 
15. Usnesení a závěr: přijatá usnesení jsou součástí tohoto zápisu ze zasedání. 
 
 
 
Další zasedání Výboru a Rady KS JMK a výstavního výboru se uskuteční 4. listopadu 
2018 v sídle KS JMK, Brno, Plotní 69. Účast Rada a Výbor KS + Výstavní výbor 
MORAVIA 2018. 
 
Zapsala: Ing. Dagmar Malá 
 
Zápis ověřili: Ing. J. Albrecht……………….. 
                      Ing. R. Novotný……………….                     
 
                                           
                                                                                                     ------------------------------------- 
                                                                                                          Ing. Radek Novotný 
                                                                                                           předseda KS JMK 


